

HYTTBYGGGAREN

VERKSTADSKLUBBENS INFORMATIONSBLAD. SCANIA MB/MC OCH DYNAMATE. NR 23. 27 NOV 2012.

Avtalsrörelsen

2,8 procent i löneökningar är Facken inom industrins avtalsförslag. IF Metalls krav baserar sig på ett ettårigt avtal, extra satsning på lägstalönerna med 700 kronor, utbyggd föräldralön till sex månader för ökad jämställdhet samt utvecklad arbetstidsförkortning.

Sedan tidigare är LO-familjen överens om att avtalen för de anställda inom industrin ska vara normgivande för resten av arbetsmarknaden eftersom alla är beroende av en industri som klarar omvärldens konkurrens. En konkurrenskraftig industri är förutsättning för vår välfärd.

- Därför bör avtalen för de anställda inom industrin sätta märket för andra områden och där har vi inom LO en gemensam syn, säger Anders Ferbe.

De förslag på avtalskrav som facken inom industrin har enats omkring ska beslutas av IF Metalls avtalsråd som sammanträder i Stockholm den 29 november 2012.

Man har möjlighet att följa avtalsrörelsen genom att prenumerera på senaste nytt via sms eller e-post. Anmäl dig på IF Metalls hemsida.



Förbättringar i Sjuk- och efterlevandeförsäkringen

Från och med den 1 januari 2013 får Sjuk- och efterlevandeförsäkringen flera förbättringar.

- Ersättning vid arbetsoförmåga höjs från 1 300 kronor till 1 800 kronor.
- Diagnoskapitalet höjs från 30 000 kronor till 50 000 kronor. Ytterligare diagnos är bröstcancer in situ (elakartade cancerceller utan förmåga till spridning).
- Dödsfallsbeloppet höjs från 100 000 kronor till 120 000 kronor.



Medlemsavgifter 2013

Förbundsstyrelsen fastställde den 25 oktober 2012 lägsta och högsta avgift i procentavgiftssystemet under 2013.

Förbundsavgift 2013 är 1,2 procent

Förbundsavgiften är i enlighet med kongressbeslut 1,2 procent av den avgiftsgrundande inkomsten under hela kongressperioden.

Fast krontal 2013 är 175 kronor

Det fasta krontalet är 175 kronor per medlem och månad under 2013.

Lägsta avgift 2013 är 232 kronor

Den lägsta avgiften i procentavgiftssystemet, dvs. exklusive det fasta krontalet, är 232 kronor per medlem och månad under 2013. Det innebär en höjning med 6 kronor jämfört med 2012.

Den lägsta avgiften, inklusive det fasta krontalet, är 407 kronor per medlem och månad under 2013. *Det lägsta belopp som ska dras från lönen vid arbetsgivaruppbörd är alltså 407 kronor.*

Den lägsta avgiften för medlemmar i en avdelning eller i en klubb kan vara högre om avdelningen eller klubben har tecknat kompletterande medlemsförsäkringar som finansieras via medlemsavgiften.

Högsta avgift 2013 är 580 kronor

Den högsta avgiften i procentavgiftssystemet, dvs. exklusive det fasta krontalet, är 580 kronor per medlem och månad under 2013. Det innebär en höjning med 15 kronor jämfört med 2012.

Den högsta avgiften, inklusive det fasta krontalet, är 755 kronor per medlem och månad under 2013. *Det högsta belopp som ska dras från lönen vid arbetsgivaruppbörd är alltså 755 kronor.*

Den högsta avgiften för medlemmar i en avdelning eller i en klubb kan vara högre om avdelningen eller klubben har tecknat kompletterande medlemsförsäkringar som finansieras via medlemsavgiften.



Årets sista kontaktombudsmöte!

Hej alla kontaktombud nu är det snart dax för årets sista kontaktombudsmöte. Och som vanligt vill vi bjuda på lite fika som tack för det gångna året. Så mötet den 11 december kommer att vara det sista, och då kommer vi att samlas uppe på furan istället. Mötet på morgonen börjar vid 9:00 och på eftermiddagen är det samma tid som vanligt.

Ansvarig utgivare:

Mikael Johansson tel 65198

Hyttbyggarkommittén:

Jenny Ilke Hjelm

Björn Klingstedt tel 65236

Material kan lämnas in eller skickas till klubbexpeditionen, dock får inget material lämnas in anonymt, däremot kan man skriva under signatur.

www.scaniafacken.com/vklubbenohamn

